

OPS cc MARGARET

Subject: Saudi Arabia Relations
No 79

Her Excellency Mrs Margaret Thatcher
The British Prime Minister

PRIME MINISTER'S
PERSONAL MESSAGE
SERIAL No. 7194/83

I have received Your Excellency's letter in which you expressed regret at the incorrect information broadcast by the BBC.

I would like to thank you for your concern and I assure you of the keenness, and strong desire of the Kingdom to protect the co-operation and friendship existing between our two countries in view of their shared interests and of their excellent mutual relations.

At the same time I thank Your Excellency for the sincere words you expressed concerning the Kingdom's efforts to secure peace and an end to the disputes in the area; in particular the ceasefire agreement in Lebanon.

I trust that all of us hope from the depths of our hearts that security and peace will be achieved in this vital part of the world and in other areas of mankind's world; it is worth saying that sincere efforts towards the fulfilment of this are our shared aims.

I share Your Excellency's hope that we will meet again to exchange frank and useful views on the leading topics of the day.

Signed

FAHD bin ABDUL AZIZ AL SAUD

بسم الله الرحمن الرحيم

دولة السيدة / ماجريست تاتشـر

رئيسة الوزراء البريطانيـه


تلقيت رسالة د ولتك التي عَـبَرت عن الأُسف للمعلومات غير الصحيحة التي اذاعتها محطة بي بي سي .

وانني اذ اشكر على هذا الاهتمام أؤكد حرص المملكة ورغبتها الشديدة في رعاية التعاون والصداقة القائمة بين البلدين الصديقين في ظل مصالحهما المشتركة والعلاقات الجيدة المتبادلة بينهما .

وفي نفس الوقت أشكر د ولتك على تعبيرك الصادق عن جهود المملكة للتوصل الى السلام وانهاء المنازعات في المنطقة وعلى وجه الخصوص الوصول الى اتفاقية وقف اطلاق النار في لبنان .

انني واثق اننا جميعا نأمل من اعماقنا ان يتحقق الامن والسلام في هذه المنطقة الحيوية من العالم وفي غيرها من مناطق الانسان الأخرى. وانه لجدير بالقول بان السعي المخلص الى تحقيق ذلك هو هدفنا المشترك .

انني اشرك د ولتك الأمل في ان نجتمع مرة ثانية لتبادل وجهات النظر الصريحة والمفيدة في الامور الرئيسية المعاصرة . ،،،


فهد بن عبد العزيز آل سعود

الرياض في ١ صفر ١٤٠٤ هـ .

الموافق ٥ نوفمبر ١٩٨٣ م .